

**Referat** fra Bestyrelsesmøde  
tirsdag 30. maj 2023 kl 14-15.50  
På Biblioteket

*Til stede: Casper Polander, Agnete Nyegaard, Erik Birch, Helle A Pedersen, Elisabeth Johansson, Jacob Villadsen.*

1. Godkendelse af referat fra generalforsamlingen 20. april 2023.  
Erik medbringer dokumentet til underskrift.  
*Referatet blev underskrevet af dirigent Per og referent Erik.*

2. Støtte til Pridevogn  
Vi bevilger i alt kr 11.750,- til Holbæk Pride - Young Queers United, som vil bygge en Pride vogn, der kan anvendes til Holbæk Pride den 29. juli 2023 og siden blive en del af fællesskabet i en LGTB+ ungeklub fra sensommeren/efteråret i Holbæk by  
Bilag: se mail fra Per af 25.04.2023 "Ansøgning og billede..."  
*Godkendt.*

3. Fællesmøde med de andre lokalfora onsdag den 31. maj kl 19 i Mørkøv.  
Hvad er dagsordenen?  
*Erik har rundsendt dagsordenen pr mail. Elisabeth får udleveret en kopi.*  
Hvem vil deltage?  
*Elisabeth deltager.*

4. Skrivelse om boliger til boligløse.  
*Udgår, da der ikke foreligger nyt oplæg*

5. Ekstraordinær generalforsamling  
Vi forbereder at afholde ekstraordinær generalforsamling, når vi har undersøgt muligheder for at supplere bestyrelsen op.  
Vi drøfter ideer til hvilke personer, vi kunne invitere med i bestyrelsesarbejdet.

Vi afventer desuden, at vores nuværende fællesskabers jobsituation afklares. Skal vi fastsætte tidspunkt nu?

*Fællesskabernes antal er af forskellige grunde reduceret, så deres fremtidige virke og støtte er usikker.*

*Vi afventer at indkalde, til vi har sikret os nye kandidater til bestyrelsen.*

*Flere emner blev foreslået, at vi kontakter.*

*Jakob og Per lovede at kontakte tre personer.*

*“Vi skal møde befolkningen ude i byen, vi skal vise, at vi er der, vi skal opsøge de unge. Vi skal finde et emne, der kan samle borgerne.”*

*Samtalen om dette emne fortsætter på næste møde.*

6. Forslag til Konstituering indtil videre:

A Jakob fortsætter som kasserer og tegningsberettiget

B Erik fortsætter som sekretær *med ansvar for dagsorden til bestyrelsesmøder, og er fortsat tegningsberettiget.*

C Helle fortsætter som medredaktør af vores facebookside, *indtil videre alene.*

D Elisabeth fortsætter som *kontaktperson til Grønneparken og Ladegårdsparken.*

E Per fortsætter som kontakt til “byrum, trafik og byggeskik- gruppen” og som modtager af mails til [trafik@lofho.dk](mailto:trafik@lofho.dk)

F Per bliver midlertidig kontaktperson, og modtager af mails til [kontakt@lofho.dk](mailto:kontakt@lofho.dk)

G Vi udsætter valget af formand

H Erik bliver ansvarlig for månedsbrev.

I *Jakob fortsætter som teknisk ansvarlig for at lægge oplæg og referater med videre på hjemmesiden, samt at sende månedsbrevet ud.*

~~Helle vil gerne, at vi drøfter, hvordan vi i Holbæk LØBENDE får kontakt med byens borgere, ikke kun over Facebook, så Lokalforum Holbæk ikke forsvinder.~~

J Hele bestyrelsen og suppleanten modtager mails til [bestyrelsen@lofho.dk](mailto:bestyrelsen@lofho.dk)

7. Begyndende drøftelse af vores arbejdsprogram

Bilag: se mail fra Erik af 01.05.2023 “Powerpoint fra generalforsamlingen....”

A Forslag fra infrastrukturgruppen:

**I arbejdsprogrammets afsnit om bymidten** forsøger vi at få plads til at anvende tidligere bevilget

Støtte til cykelhandlingsbane på Filmtorvet: 50.000kr og

Støtte til cykelgade på Isefjords Alle som del af vores TRAFIKPLAN 2020, Havnestien: 50,000kr

Endvidere principiel Støtte til indretning af Parkområde for alle, herunder bedsteforældre og deres børnebørn, ved Strandstæde/ Krag's Brygge. Beløbet fastsættes, når der foreligger en plan, som vi kan støtte. Den endelige bevilling forudsætter godkendelse i bestyrelsen.

*Godkendt*

B Forslag fra Erik:

### **Et åbent medborger- hus for alle.**

Der er meget flot tilslutning til Mænds Mødesteder og Kvindecafeen , som er nystartet, har også fået en pæn tilslutning. De unge har et hus/mødested, men der mangler meget et sted, hvor man kan mødes på tværs uanset alder. Byen har en størrelse, hvor et sådant sted i høj grad mangler.

Vi skal nok ikke satse på, at kommunen stiller et passende sted til rådighed. Vi må derfor appellere til fonde og muligvis sælge folkeaktier, for at skaffe midler. Det bliver ikke nogen let opgave, men intet opstår uden en plan og en masse arbejde. Det skal konkretiseres. Vi skal finde stedet og derefter skal der arbejdes.

*Godkendt, at vi arbejder videre med det åbne mødested.*

C Forslag fra Erik:

### **Skvulp.**

Rikke har en plan, som hun har skrevet på Facebook. Hvert lokalforum får lidt tid på Skvulp til at fremføre et aktuelt emne fra Lokalforum.

Mit forslag er netop emnet omkring et mødested for byens borgere.

*Vi tager ingen initiativer under SKVULP i år - med beklagelse.*

*Vi drøfter arbejdsprogrammet videre på næste bestyrelsesmøde.*

### 8. Kommende bestyrelsesmøde

Vi mødes fysisk tirsdag den 20. juni 2023 kl 19-21:30, eller kortere. Erik vælger og reserverer mødested.

Forslag til dagsorden sendes pr mail gerne nu og senest 6. juni 2023 til [Erik erik.birch@eriksen.mail.dk](mailto:Erik.erik.birch@eriksen.mail.dk)

*Ref Per Fynboe*